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Förslag till beslut 

Tjänsteutlåtandet utgör svar på remissen. 

 

 

 

   

Alex Baena   

tf. stadsdelsdirektör   

   

 

Sammanfattning 

I en i kommunfullmäktige väckt motion föreslår Anna König 

Jerlmyr m.fl. (M) att antalet stadsdelsnämnder minskas från fjorton 

till fem. Som motiv anförs bl.a. stordriftsfördelar. 

 

Enligt stadsdelsförvaltningens mening innebär förslaget att det är 

mer relevant att beskriva de föreslagna nämnderna som regionala 

nämnder än som stadsdelsnämnder.  

 

Stadsdelsnämndsreformen föregicks av ett omfattande utrednings-

arbete. Stadsdelsförvaltningen anser inte att det som anförs i 

motionen utgör tillräckligt beslutsunderlag för den föreslagna 

förändringen. 
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Remissbehandling 

Kommunstyrelsen har för yttrande remitterat en motion ”om en 

stadsdelsnämndsreform” av Anna König Jerlmyr m.fl. (M) för 

yttrande senast den 4 september 2017. Motionen har remitterats till 

samtliga stadsdelsnämnder och facknämnder samt till stads-

ledningskontoret.  

 

Motion 2017:21 

Motionärerna föreslår att antalet stadsdelsnämnder minskas från 

fjorton till fem. Större organisationer, har enligt motionärerna, 

bättre förutsättningar att tillgodose behov av kompetens- och 

verksamhetsutveckling och att fatta långsiktiga investeringsbeslut. I 

förslaget ingår också att föra över vissa uppgifter som stadsdels-

nämnderna ansvarar för till facknämnder.  

 

Den föreslagna genomgripande områdesreformen syftar till ”…att 

koncentrera nödvändiga resurser för att klara uppdragen samt uppnå 

större likvärdighet över staden.” Motionen bifogas. 

Förvaltningens synpunkter  

Stadsdelsnämndsreformen genomfördes år 1996 då 24 stadsdels-

nämnder inrättades. Lokala perspektiv var centrala för reformen.   

 

Vid två tillfällen därefter har antalet nämnder minskats. Den senaste 

reduceringen genomfördes år 2007 och innebar nuvarande  

14 stadsdelsnämnder. Vissa verksamheter har också återförts till 

facknämnder, däribland ansvaret för grundskolan. 

 

Motionärerna föreslår en minskning till fem geografiskt  

baserade nämnder. Som motiv anförs bl.a. stordriftsfördelar.  

 

Det ankommer inte på förvaltningen att ha synpunkter på hur många 

geografiskt baserade nämnder staden ska ha. Den frågan är föremål 

för politiska avgöranden. Enligt stadsdelsförvaltningens mening 

innebär dock förslaget att det är mer relevant att beskriva de 

föreslagna geografiskt baserade nämnderna som regionala nämnder 

än som stadsdelsnämnder.  

 

Stadsdelsnämndsreformen föregicks av ett omfattande utrednings-

arbete. Stadsdelsförvaltningen anser inte att det som anförs i 

motionen utgör tillräckligt beslutsunderlag för den föreslagna 

förändringen. 

 

    ___________________ 

 


